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That's my friend Ali.                                          اون دوستم علیه 
Twenty dollars                                                    بیست دلار 
Thirty                                                                       سی 
Forty                                                                        چهل 
Fifty                                                                          پنجاه 
Expensive   رانگ                                                          
Cheap                                                                    ارزان 
It's very expensive.                                          خیلی گرونه 
It's too expensive.  ( بیش از حد ) خیلی  گرونه                                           
Ask him.                                                               ( مذکر ) ازش بپرس 
Ask her.                                                                ( مونث ) ازش بپرس 
Speak with him. کر )                                               باهاش صحبت کن ( مذ  
Speak with her.                                                 ( مونث ) باهاش صحبت کن 
That's for you.                                                    اون واسه توه 
__________________________  
 
 
My husband                                                         شوهرم 
Your daughter                                                    دخترتون 
Where's my wallet?                                          کیف پولم کجاست؟ 
It's on the floor.        رو زمینه                                            
Do you know where my wallet is?             آیا میدونی کیف پولم کجاست؟ 
No, I don't know where it is.                          نه نمیدونم کجاست 
 
When is Ali going to Iran?              ی داره میره به  ایران؟علی ک                
I don't know when he wants to go.            ی میخواد برهنمیدونم اون ک 
And Shadi?                                                          شادی چطور؟ 
 
When does she want to go to Iran?          ی میخواد بره به ایران؟اون ک 
She's going to Iran tomorrow night.          فردا شب داره میره به ایران 
 
Does Shadi know you're here?  
Yes, she does.                                                   جواب مثبت کوتاه 
No, she doesn't.                                                جواب منفی کوتاه 
 
Six  شش                                                                           
Sixteen                                                                  شانزده 
Seventeen books                                             هفده تا کتاب 
Eighteen cars  هجده تا ماشین                                                    
Nineteen dollars                                                نوزده دلار 
Eleven dollars                                                    یازده دلار 
Thirteen Pepsis                       سیزده تا پپِسی                            
 
How much is a coffee?  
It's only a dollar.                                                 فقط یه دلاره 
 
How much does Ali owe you?  
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Twenty dollars                                                    بیست دلار 
Twenty                                                          بیست 
 
Ali owes me twenty dollars.                         علی بیست دلار بهم بدهکاره 
He owes me twenty dollars.                        اون بیست دلار بهم بدهکاره 
That's not much.           اون خیلی نیست                                      
But I think that's a lot.                                       ولی من فکر میکنم اون خیلیه 
 
Four                                                                         چهار 
Twenty                                  بیست                                  
Twenty-four                                                         بیست و چهار 
Twenty-seven                                                     بیست و هفت 
Twenty-nine                                              بیست و نه            
Twenty-one                                                          بیست و یک 
 
I can't give you twenty-five dollars.           من نمیتونم بیست و پنج دلار بهت بدم 
I have ten dollars.                                             من ده دلار دارم 
And I have to borrow twenty dollars.        و باید بیست دلار قرض کنم 
 
I need thirty dollars.                                         من  سی دلار احتیاج دارم 
Thirty                                                                      سی 
Three              هس                                                         
Thirty-three                                                          سی و سه 
Thirty-two                                                             سی و دو 
Twenty-three                                                       بیست و سه 
 
Does your husband want to buy a car?           آیا شوهرت میخواد ماشین بخره؟ 
Yes, he does.                                                      جواب مثبت کوتاه 
No, he doesn't.  جواب منفی کوتاه                                                  
I don't know if he wants to buy a car.        نمیدونم  که آیا میخواد ماشین بخره 
 
Who's that?                                                          اون کیه 
He's my friend.                                                   اون دوستمه 
My friend                               
He's my friend.                                                  ( مذکر )  اون دوستمه 
She's my friend.                                  ( مونث ) اون دوستمه            
 
One book                                                              یک کتاب 
I have two books.                                              من دوتا کتاب دارم 
I have two friends.                                            من دوتا رفیق دارم 
 
Does your friend live here?  
No, my friend lives in Shiraz.                       نه ،  دوستم تو  شیراز  زندگی میکنه 
My friend would like to drink some water.           دوستم میل داره کمی آب بخوره 
He'd like to drink some water.      اون میل داره کمی آب بخوره                
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Do you have any money?  
Yes, I do.                                                               جواب مثبت کوتاه 
How much do you need?                              چقدر احتیاج داری؟ 
I need forty dollars.                                          من چهل دلار احتیاج دارم 
 
I only have twenty dollars.  
Forty                                                                        چهل 
Forty-four                                                            چهل و چهار  
I only have forty-five dollars.                        من فقط  چهل و پنج دلار دارم 
I don't have forty-eight dollars.                   چهل و هشت دلار ندارم 
But I can give you thirty-seven dollars.            ولی میتونم بهت  سی و هفت دلار بدم 
Do you have any money?                            آیا پول داری؟ 
Yes, I have thirty-nine dollars.                    آره ،  سی و نه دلار دارم 
 
Your friend                                                           تدوست 
Your friend Ali ت  علیدوست                                                     
Does your friend Ali have any money?           آیا دوستت  علی پول داره؟ 
I don't know.                                                         نمیدونم 
Ask me.                                از من بپرس                                    
Ask                                                                           بپرس 
Your friend                                                           تدوست 
 
Ask your friend.                                   از دوستت بپرس                
If we can borrow some money?                 که آیا ما میتونیم کمی پول قرض کنیم؟ 
Tell me.                                                                  به من بگو 
 
Tell your friend Ali.                                     به دوستت علی بگو       
Tell your friend Ali we need some money.           به دوستت علی بگو  ما کمی پول احتیاج دارم  
 
Tell him.                                                                بهش بگو 
Tell him we need money.                              بهش بگو ما پول احتیاج داریم 
Tell your friend Ali we need money.  
Tell him we need money.  
Ask me.                                                                 از من بپرس 
 
Ask him.                                     ازش بپرس                            
 
Do you know where Mina is?  
Yes, She's home.                                             آره اون منزله 
 
Tell her.                                                                 ( مونث )   بهش بگو 
Tell Mina I can't go to the mall.                   به مینا بگو  من نمیتونم برم به پاساژ 
Tell her I can't go to the mall.                      بهش بگو  من نمیتونم برم به پاساژ 
 
Ask Ali if he wants to go to the mall.         از علی بپرس که آیا  میخواد بره پاساژ 
Ask him if he wants to go to the mall.       ازش بپرس که آیا  میخواد بره پاساژ 
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 مکالمه                                     
____________________________________  
 
 سلام  جیم ،  تو امروز  قصد داری ماشین بخری؟ 
A: Jim, are you going to buy a car today?  
 
 نه ،  فکر نمیکنم  امروز بتونم  بخرمش . من کمی پول بیشتری لازم دارم. 
B: No, I don't think I can buy it today. I need some more money.  
 
 اما تو میتونی با دوستت مینا صحبت کنی. شاید تو بتونی کمی پول ازش قرض کنی. 
A: But you can speak with your friend Mina. Maybe you can borrow some money from her.  
 
 مینا الان  ایرانه . 
B: Mina is in Iran now.  
 
 نوَید کجاست؟  اون هم ایرانه؟   
A: Where's Navid ?  Is he in Iran, too?  
 
 نه ،  اون اینجاست . 
B: No, he's here.  
 
 تو میتونی ازش بپرسی . شاید اون بتونه کمی پول بهت بده . 
A: You can ask him. Maybe he can give you some money.  
 
 اما من نمیدونم اون الان کجاست. 
B: But I don't know where he is now.  
 
 میدونی چقدر لازم داری؟ 
A: Do you know how much you need?  
 
 چی؟ 
B: What?  
 
 دارم  ازت میپرسم  تو چقدر لازم داری؟
A: I'm asking you how much you need.  
 
 زیاد لازم ندارم.  خیال داری  کمی پول بهم بدی؟ 
B: I don't need a lot. Are you going to give me some money?  
 
 آره. 
A: Yes, I am.  
 
 
____________________________ 
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My friend Ali lives in Canada.                       دوستم علی در کانادا زندگی میکنه 
He's going to Iran tomorrow night.            اون داره فردا شب میره ایران 
 
Forty                                                                        چهل 
I can give you forty dollars.                           من میتونم چهل دلار بهت بدم 
But I need more.                                                ولی من بیشتر لازم دارم 
I need fifty dollars.                                            من پنجاه دلار لازم دارم 
 
Fifty  
Fifty-five                                                                 پنجاه و پنج 
Fifty-six                                                                  پنجاه و شش 
Fifty-one                                                                پنجاه  و یک  
 
I need that book.                                                من اون کتاب رو لازم دارم 
I need it.                                                                لازمش دارم 
Can I buy it?                                                   آیا میتونم بخرمش؟      
How much is it?                                                 چنده؟ 
It's only three dollars.                                      ه دلارهفقط  س 
 
It's cheap.                                                             ارزونه 
Cheap                                                                    ارزان 
You speak English very well.                       تو خیلی خوب انگلیسی صحبت میکنی 
That book is very cheap.                               اون کتابه خیلی ارزونه  
That book's very cheap.  
It's not late.                                                           دیر نیست 
It's not cheap.                                                     ارزون نیست 
 
Is Mina home?                                                   مینا منزله؟ 
Yes, she is. ب مثبت کوتاه                                                         جوا  
 
Do you want to speak with her?                 آیا میخوای باهاش صحبت کنی؟ 
Ask her.                                                                 ازش بپرسید 
If she knows where my book is?                که آیا میدونه کتاب من کجاست؟ 
 
Ask her if she knows where my book is.         ازش بپرسید که آیا میدونه کتاب من کجاست؟ 
Your book is with Ali.                                       کتابت با علیه 
With whom?                             با کی؟                            
With Ali                                                                  با علی 
Is Ali there?                                                         آیا علی اونجاست؟ 
No, he's not.                                جواب منفی کوتاه                         
 
Please tell him I need my book.                 لطفاً بهش بگید  کتابمو لازم دارم 
Please tell him I need it.                                 لطفاً بهش بگید لازمش دارم 
 
How much is a coffee? چنده؟ قهوه یه                                   
Its six dollars. شدلاره ش                                                      
That's not cheap. نیست ارزون اون                                              
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That's very expensive. گرونه خیلی اون                                   
Expensive                                                            گران 
That's very expensive.                                   اون خیلی گرونه 
It's not cheap.                                                  ارزون نیست     
It's expensive.                                                    گرونه 
 
It's too late.                                                          ( بیش از حد ) خیلی دیره 
It's too expensive.                                      ( بیش از حد ) خیلی گرونه                            
It's very expensive.                                          خیلی گرونه 
It's not very expensive.                                   خیلی گرون نیست 
It's not too expensive.                      ( بیش از حد ، زیادی ) خیلی گرون نیست               
Yes, it's very expensive.                                چرا ، خیلی گرونه 
 
It's too expensive for me.                              واسه من خیلی گرونه 
For me                                                                    واسه من 
For you اسه تو ( واسه شما )                                                                 و  
 
 
________________________  
 
Friend  
Twenty  
Thirty  
Forty  
Fifty  
Expensive  
Him  
Tell him.  
Her  
Ask her.  
__________________  
 
For Ali                                                                     واسه علی 
For my son                                                           واسه پسرم 
For him                                                                  ( مذکر ) واسه اون 
For my daughter                                                واسه دخترم 
For her                                                                   ( مونث ) واسه اون 
 
With him                                                                ( مذکر ) با اون 
With her                                                                 ( مونث ) با اون 
I want to speak with Ali.                                  میخوام با علی صحبت کنم 
I want to speak with him.                                میخوام باهاش صحبت کنم 
I want to buy a book for Ali.                           میخوام یه کتاب واسه علی بخرم 
I want to buy a book for him.                        میخوام یه کتاب واسش بخرم 
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What are you going to buy for Mina?           چی خیال داری واسه مینا بخری؟ 
I want to buy a wallet for her.                        میخوام واسش یه کیف پول بخرم 
 
I don't know what to buy for her.                 نمیدونم واسش چی بخرم 
 
Does Ali know where Mina is?                    آیا علی میدونه مینا کجاست؟ 
No, he doesn't know where she is.  ، نمیدونه اون کجاست           نه  
 
Tell me.                                                                  بهم بگو 
Speak with me.                                                  باهام صحبت کن                            
Speak with your husband.  کن                           با شوهرت صحبت  
 
Speak to your husband.                                 با شوهرت صحبت کن 
Speak with him.                                                 باهاش صحبت کن 
Speak to him.  
 
Speak to your daughter.                    با دخترت صحبت کن             
Speak to her.                                                      باهاش صحبت کن 
 
How much is that book?                                 اون کتاب چنده؟ 
Its fifty dollars.                                                    پنجاه دلاره 
That's too expensive.                                      اون خیلی گرونه 
No, it's fifteen dollars.                                     نه ،  پانزده دلاره 
Then it's cheap.                                                 پس  ارزونه 
 
 
 

 

 


